
MARIJAN TOMURAD: 
 - Hvala gospodine predsjedniče. 

 Gospodine Tomaševiću, gospodo zamjenici, kolegice i kolege, 

 Danas smo počeli o sportu. Kolega Goluža je započeo sa "Cibonom" a ja ću, evo na 

današnji dan rekli bi po domaće potrefilo se da "Dinamo" igra jednu od svojih velikih utakmica 

u Europi, u belgijskom Ostendeu. I jednostavno moram vas danas pitati što je sa stadionom? 

Dakle, prošlo je četiri mjeseca kako ste došli na vlast u Gradu Zagrebu, bliži se novi proračun 

o kojem ćemo vjerojatno raspravljati u ovoj govornici i mislim da je vrijeme da se decidirano i 

jasno odredite što će biti sa maksimirskim ruglom, maksimirskim ruglom u ovom trenutku i 

kakvi su planovi oko novog stadiona.  

 Ja znam da je "Dinamo" više puta javno, dakle u više navrata jasno dao do znanja da je 

spreman u partnerskom odnosu sa gradom Zagrebom i sa eventualnim vanjskim ili domaćim 

partnerima napraviti moderan novi stadion koji porezne obveznike ovoga grada i Republike 

Hrvatske ne bi koštalo ništa. Dakle, novac će se za stadion naći na ponos i Grada Zagreba i 

nogometne reprezentacije i kluba koji je ovog trenutka respektabilan i u europskim okvirima.  

 Vi se sjećate da je vizualizaciju stadiona napravio gospodin Barić još proljetos.  

Dalje se od toga nije otišlo. U proteklih tri, četiri mjeseca je Sportska inspekcija bila u Dinamu. 

Nalaz je pozitivan. Dakle, nikakve nezakonitosti nisu pronašli i mislim da je zaista krajnje 

vrijeme da ne stopirate više investiciju od pola milijarde kuna već da ova Skupština ja se 

nadam… 

……(Zvučni signal ograničenja vremena)…… 

…jednoglasno donese odluku o davanju zemljišta odnosno Maksimira ili u koncesiju… 

 

JOŠKO KLISOVIĆ: 
- Zahvaljujem zastupniče. 

 

MARIJAN TOMURAD: 
- …ili u pravo građenja. …… budem još poslije. 

 

 JOŠKO KLISOVIĆ: 
 - Hoćete imat dopunu još poslije jel'. 

 Odgovor će dati gradonačelnik Grada Zagreba Tomislav Tomašević. 

 

 MARIJAN TOMURAD: 
 - Samo, gospodine Klisović samo još jednu situaciju evo ja vas molim. 

 

 JOŠKO KLISOVIĆ: 
 - Ali imate pravo na dopunu pa ćete se vratit pa ćete to onda. 

 

 MARIJAN TOMURAD: 
 - Može. U redu. 

 

 TOMISLAV TOMAŠEVIĆ: 
 - Zastupniče Tomurad, hvala na pitanju. 

 Mislim vi znate što sam ja govorio u kampanji. Vi znate što piše u našem programu.  

Ne piše to samo u našem programu. Evo tu vam je kolega isto tako Sladoljev. Piše tako i u 

programu MOST-a. Piše to u programu isto tako mnogih stranaka.  

Da o financiranju gradnje novog stadiona od strane "Dinama". Da o nekom modelu za koji još 

uvijek treba utvrditi koji je model. I time se isto tako bavimo jer je riječ ako i dolazi do nekog 

partnerstva da li je riječ o pravu građenja, da li je riječ o koncesiji, da li je riječ o nekakvom, da 



li se gradi samo stadion, da li se radi onda širi neki objekt. Znači, za to postoje različiti modeli 

u Europi kada se dolazi do partnerstva između udruge građana, što "Dinamo" je, i Grada 

Zagreba gdje Grad Zagreb ima zemljište u vlasništvu gdje se nalazi sada ovaj stadion koji ste s 

pravom nazvali ruglo i to svi znamo. Znači, to je problem koji nije riješen dvadeset godina.  

 Bili su neki kontakti sa Upravom "Dinama". Sastanak još nismo održali. Radimo još na 

analizi različitih modela uopće za to. Međutim, reći sada, a znate vrlo dobro što smo isto tako 

tražili, transparentno upravljanje "Dinamom" i demokratično upravljanje "Dinamom", i reći da 

je bila Sportska inspekcija i da ništa nije našla a ignorirati činjenicu sudskih pravomoćnih 

presuda je isto tako malo, kak' bi rekao, izvan konteksta.  

 Znači, ja vjerujem da možemo naći zajednički jezik, ali isto tako jasno smo komunicirali 

u kampanji, jasno piše u našem programu i vjerujem da će to biti onda na korist svim građanima 

Grada Zagreba jer dajemo vrijedno zemljište u zalog i to je vrijedna gradska imovina.  

Uostalom Gradska skupština će o tome odlučivati jer je to vrijednije od milijun kuna.  

I zato moraju svi uvjeti biti ispunjeni da znamo kako će se tim zemljištem upravljati nakon što 

ga… 

……(Zvučni signal ograničenja vremena)…… 

 …predamo za taj projekt. 

 

 JOŠKO KLISOVIĆ: 
 - Zahvaljujem gradonačelniče. Zastupnik Tomurad, dodatno pojašnjenje. 

 

 MARIJAN TOMURAD: 
 - Slažem se djelomično sa vama. Međutim, u ovom trenutku klub vode ljudi koji nisu 

predmetom nikakvih sudskih postupaka, niti istraga, niti su osuđivani. Oni koji su osuđeni su 

daleko od kluba. Dakle, nema razloga da… 

 

……(Žamor)…… 

 

 MARIJAN TOMURAD: 
 - Dakle, molim lijepo. Nema razloga da nikoga prozivamo od odgovornih ljudi koji u 

ovom trenutku vode klub od predsjednika Upravnog odbora, Nadzornog itd.  

Dakle, klub apsolutno transparentno posluje. Svi podaci su dostupni preko Interneta i preko 

svih skupštinskih dakle odluka i nikakvih problema tu nema. 

 S druge strane ne možemo izgubiti još godinu dana da ne donesemo odluku o pravu 

građenja ili o davanju koncesije. Ne možemo. Gledajte, vrijeme ide a vi ćete biti car, heroj ako 

to napravite vjerujte mi, ako započnete i date da se napravi stadion ostat ćete zapisan zlatnim 

slovima u povijesti hrvatskog nogometa i hrvatskog sporta. 

 I zamoljen sam od udruge, inicijative "Dinamo za Maksimir", koja ima nekoliko tisuća 

članova, da vam predam ovu majcu. Dakle, Zagreb, "Dinamo" i svi njegovi navijači zaslužuju 

novi stadion. Evo ja ću to napraviti. 

 


